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内容概要

本书精确划分了一般考生对于准备雅思听力可投入的时间，如时间管理大师为您量身定做了一套有效
的学习模式，能最大可能的发挥学习潜能，带来考试成绩非同一般的飞跃性突破。
本书犹如一套雅思学习的孙子兵法，从雅思听力曲备词汇到背景、题型以及版本四大角度全方位击破
雅思学习的壁垒，运用科学的听力练耳练习，以及口耳并用的原则拆分难点和化解疑问，是笔者在雅
思一线十年的教学经验中总结和摸索出来的，并被数以万计的考生证明是攻克雅思的必备艮方。
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作者简介

王晓燕，西安环球雅思考试教学研究部总监，雅思全方位研究权威专家，环球雅思资深金牌主讲，全
国雅思教学委员会委员。
从事多年雅思考试出题策略，方向及动态雅思研究，专攻雅思教学技巧，考题预测。
深谙所年考题，且重视教学艺术，语言丰富，表述客观严谨，教学方法实用有效。

  　教学风格见解独到，概念精辟。

　  主要作品《雅思听力正经3》《雅思写作7+范文》《雅思口语高分宝典》《剑桥雅思全真试题3·4
·5最新解析》《雅思口语真题题源》
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章节摘录

　　Dr. Slobodchikoff was able to interpret the calls by videotaping everything, analyzing the sound spectrum, and
then watching the video to see what the prairie dog making a distress call was reacting to when he made it. He also
watched to see how the other prairie dogs responded. That was an important clue, because he found that the prairie
dogs reacted differently to different warnings. If the warning was about a hawk making a dive, all the　prairie dogs
raced to their burrows and vanished down into holes.　But if the hawk was circling overhead, the prairie dogs
stopped foraging, stood up in an alert posture, and waited to see what happened next. If the call warned about a
human, the prairie dogs all ran for their burrows no matter how fast the human was coming.　　Dr. Slobodchikoff
also found evidence that prairie dogs arent born knowing the calls, the way a baby is born knowing how to cry.
They have to learn them. He bases this on the fact that the different prairie dog colonies around Flagstaff all have
different dialects. Since genetically these animals are almost identical, Dr.　Slobodchikoff argues that genetic
differences cant explain the differences in the calls. That means the calls have been created by the individual
colonies and passed on from one generation to the next.　　Is this "real" language？
 A philosopher of language might say no, but the case against animal language is getting weaker. Different linguists
have somewhat different definitions of language, but everyone agrees that language has to have meaning,
productivity （you can use the same words to make an infinite number of now communications）, and
displacement （you can use language to talk about things that arent present）.　　Prairie dogs use their language
to refer to real dangers in the real world, so it definitely has meaning.
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编辑推荐

　　雅思考试第一品牌无忧雅思网隆重推荐《72小时征服雅思听力》。
　　每天3小时，24天全面攻克雅思听力，I came， I felt， I conquered.我亲临，我体会，我全胜。
　　雅思一线名师厚积薄发，多年教学经验倾力奉献。
　　逼真再现雅思听力题库所有背景及题型，　　从词汇到句型，从句型到段落，逐一突破　　全面
囊括详尽的解析，突破雅思考试的武器　　如同亲临考场，实现雅思考试无缝对接
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